

高速喷胶机（四工位）

High-Speed Glue Spraying Machine (Four Stations)



适用范围

适用材质: 无纺布、皮质、纸质、海绵、绒布等; 涂胶不受材质的厚薄因素所限制。

适用胶水: 汉高3720或华威8361等无杂质和沉淀的医用专用喷胶等。

适用形状: 沿边框方形、圆弧、不规则形状、或选择性喷涂均可。

机器特点

- 自动化程度高: 三种模式可随意设置, 全自动、半自动、脚踏。
- 智能辅助识别: 红外线辅助定位, 实现快速精确定位和实时喷涂胶功能。
- 喷涂效果: 非常均匀, 喷涂胶量和雾化可自由调节; 精密模组可上下移动80mm。
- 工作效率高: 速度可自由调节, 相当于2-5人的速度。
- 维护更简便: 清洗和维护便捷。

Application

Suitable Materials: Non-woven fabric, leather, paper, sponge, velvet, etc.

Adhesive application is not limited by material thickness.

Compatible Adhesives: Medical grade spraying adhesives without impurities or sediment, such as Henkel 3720 or Valence 8361.

Applicable Shapes: Suitable for edge-frame rectangle, arcs, irregular shapes, or selective spraying as required.

Features

- High Automation Level: Three modes available for flexible setting—fully automatic, semi-automatic, and foot pedal operation.
- Intelligent Assistive Positioning: Infrared-assisted positioning enables fast, accurate alignment and real-time adhesive spraying.
- Spraying Quality: Extremely uniform coating with adjustable adhesive volume and atomization; precision module can be moved up and down within 80mm.
- High Working Efficiency: Adjustable operating speed equivalent to the speed of 2 to 5 people.
- Easy Maintenance: Convenient cleaning and maintenance process.

高速喷胶机（四工位）

High-Speed Glue Spraying Machine (Four Stations)



主要参数 Parameters

型号 Model	GOA-FP-1-2, 1200×1200-SGAF-1P220	GOA-FP-1-2, 1500×1200-SGAF-1P220
有效喷胶尺寸: Working Size:	1200mm×1200mm	1500mm×1200mm
台面尺寸: Table Size:	1450mm×1550mm	1750mm×1550mm
喷胶宽幅: Glue Spraying Width:	15mm-35mm	
气压: Air Supply:	0.5MPa	
电压: Voltage:	单相220V, 50HZ Single-phase 220V, 50Hz	
功率: Power:	1.5kw	
机器尺寸: Machine Size:	1650×1560×1480mm	1860×1560×1500MM
包装尺寸: Packing Size:	1750×1700×1680mm	2008×1720×1710mm
净/毛重: Net/Gross Weight:	260/340KG	300/380KG